

Revolutionizing the global on-demand workforce through blockchain	احداث ثوره في عالم القوه العامله من خلال البلوكتشين
Token generation event begins in	حدث إصدار العمله يبدأ في
Days	ايام
Hours	ساعات
Min	دقيقه
sec	ثانيه
Whitelist Sign Up	التسجيل في قائمه الإنتظار
Personal details	المعلومات الشخصيه
Name	الاسم
Email	البريد الإلكتروني
Do you want to participate in the BLOK's token generation event?	هل تريد المشاركة في حدث اصدار العمله الرمزيه بلوك؟
Your country of residence	بلد الإقامة
Your citizenship, if different from above	الجنسيه
Token generation event details	معلومات عن حدث اصدار العمله
How much would you like to contribute in the token generation event?	بكم تقريبا تنوي المشاركة في الحدث؟
(in US dollars, approximate amounts are fine)	بالدولار الأمريكي ويمكن كتابه قيمه تقريبيه
Do you already know the wallet address of an Ethereum wallet you'd like to get your tokens at?	هل لديك بالفعل عنوان محفظه ايثيريوم لاستلام العمله ؟
yes	نعم
no	لا
submit	ادخال
Download White Paper	تحميل الورقه البيضاء
Market Opportunity	فرصه السوق
Advances in technology have increased the independent workforce to approximately 162 million people or 20-30% of the working-age population in USand EU-15. Furthermore, 1 in 6 workers that participate in traditional jobs would like to join the gig economy.	التقدم في التكنولوجيا ادى الى زياده العمال المستقلين الى 162 مليون شخص او من 20 الى 30 في المائه من الاشخاص في سن العمل من الولايات المتحده وبالإضافه واحد من ستة اشخاص اريد الانضمام الى منظمه العمل المؤقت
Blok Solution	حلول بلوك

Blok is designed to replace the outdated hierarchical workforce model, leading the charge to a productive, modern, and agile workforce. Blokpreneurs can browse all of the offer provided by companies, assign relevant offers to themselves, mark them as complete and get paid in BLK tokens. Blok uses smart contracts to eliminate friction regarding time, cost, quality, and transparency in matching workers and employers.	بلوك ستقوم باستبدال منظومه العمل الهرميه التقليديه التي عفا عليها الزمن حيث ستؤدي الى زياده الانتاج ,عمال بلوك سيقومون بتصفح جميع العروض الموجوده من قبل الشركات واختيار العروض المناسبه و الحصول على العائد عن طريق عن عملتنا الرمزيه , مستخدمين بلوك يستخدمون التواصل الذكي من اجل تقليل الاحتكاك و خساره الوقت و تقليل التكلفة و زياده الجوده و شفافيه بين العمال والشركات
Why BLOK	لماذا بلوك
Trust	ثقه
When platforms monopolize power within the gig economy, workers are at risk for exploitation. Blok democratizes the gig economy by working with platforms rather than against them and by empowering workers.	عندما تقوم المنصات باحتكار سوق العمل الفردي سيصبح العمال في خطر الاستغلال ولكن بلوك ستقوم باتفاق الطابع الديمقراطي في سوق العمل حتى يصبح كله عامل هو ا رئيس نفسه
Payment	الدفع
Companies struggle providing quick payment to workers and sometimes take substantial fees as intermediaries. Blok allows workers to take home money and shrink payment cycles from biweekly to instantly.	تقوم بعض الشركات بالمماطله في دفع اجور العمال وفي بعض الاحيان تقوم باخذ عموله كبيره من اجل الوساطه ولكن مع بلوك ستنجح للعمال الحصول على اجره كل اسبوعين على الاكثر
Transparency	الشفافيه
Traditional corporate hierarchical is an outdated business model that concentrates power at the expense of workers. Decentralized and dynamic contracting will allow the market to remain competitive and lowers the risk of exploitation.	نظام العمل التقليدي الهرمي عفا عليه الزمن حيث انه قائم علي استهلاك الطاقه العمال بمقابل بسيط ولكن مع بلوك ستنجح المنافسه الشريفه و تقلل من مخاطر الاستغلال
Connection	التواصل
Companies will look to technology to transform their people and organizations into a highly adaptable enterprise. Blok platform makes it easy to connect with verified workers across the globe instantly, creating a liquid workforce.	ستقوم شركات باستغلال التكنولوجيا للتحويل موظفيهم ومنظماتها لمشاريع عاليه الدقه منصفه بلوك ستضمن سهوله التواصل مع العمال على مستوى العالم بشكل سريع
Compliance	الالتزام

Government and corporate bureaucracy hinder productivity. Decentralization is the only hedge against constraints on companies and workers. As the global economy continues to grow, bureaucracy is a threat to resilience, innovation, and initiative.	الحكومة والنظام البيروقراطي للشركات تعوق الإنتاجية. بلوك ستكون المفرد الوحيد من القيود على الشركات والعمال. ومع استمرار نمو الاقتصاد العالمي، تمثل البيروقراطية تهديدا للمرونة والابتكار والمبادرة
Static Teams	الشروط الثابتة
In the age of dynamic transformation, teams must transcend the organizational chart. Static teams produce static results and in the on-demand workplace, this can cause a company to fall behind.	فس عصر التحول الديناميكي يجب على الشركات المصاير و العمل بجد لأن الشركة التي تبذل مجهود أقل ستصبح متاخره
Blok Roadmap	خارطة طريق بلوك
Origin	الإنشاء
Blok idea is created within the Lutrovnik R&D consultancy through working with gig economy companies and observing their operating processes and unsolved needs.	فكرة blok بدأت في معمل لتروفينك الاستشاري للأبحاث والتطوير ، من خلال العمل مع شركات gig ومتابعة عملياتهم ومشاكلهم الغير محلولة
Assembling the team, pre-ICO	تجميع الفريق ، ما قبل العرض المبدئي للعملة
Assembling majority of the international team behind Blok, developing the concepts of operation of the Blok protocol, doing the private token sales and pre-ICO.	تجميع اللجنة الأساسية في الفريق الدولي لـ Blok ، وتطوير الأفكار لبروتوكول Blok ، وعمل مبيعات التوكن الخاصة و ما قبل العرض المبدئي للعملة
ICO, protocol development	تطوير البروتوكول الخاص بالعرض المبدئي للعملة
Acquiring funds for the further development from an ICO, finalizing the open protocol and acquiring first customers to implement the protocol with.	استقطاب التمويل من أجل التطوير المستقبلي من العرض المبدئي للعملة ، الانتهاء من البروتوكول المفتوح واستقطاب العملاء الأوائل ودعم البروتوكول بهم
Client apps launch	إطلاق برامج العملاء
Launching minimum viable products for browsing, managing and getting paid through	إطلاق أقل منتج للتصفح.

the web, phone and tablet apps for blockpreneurs.	الاداره ، واخذ الاموال عن طريق الويب والهاتف المحمول والتابلت لـ blockpreneurs
Partner integrations, scaling up	التعاقد مع شركاء ، والتوسع
Integrating with a significant amount of gig economy companies, iterating and improving on the official client apps and core protocol.	التعاقد مع كمية كافية من شركات gig الاقتصادية ، وتحسين وتطوير التطبيق الرسمي والبرتكول الداخلي
Economic expansion	التوسع الاقتصادي
Fulfilling the promise of Blok of enabling blockpreneurs all over the world to join the gig economy, expanding in different markets and industries, developing innovative products to foster gig economy growth.	ايفاء الوعود لـ Blok سيتمكن blockpreneurs في انحاء العالم من الانضمام الى gig اقتصادي ، والتوسع في الاسواق والصناعات المختلفة ، مطورا بذلك منتجات innovative لتحسين نمو gig الاقتصادي
Terms	الشروط
Total of 360,000,000 tokens will be minted	تم اصدار 360 مليون توكن
64% of tokens or 230,400,000 BLK	64 % او 230,400,000
Will be sold during the initial token offering, in several stages.	سيتم بيعها في مرحله الايكو
18% of tokens or 64,800,000 BLK	او 64,800,000 18%
Will be kept by Blok Technology OÜ as a reserve to sell to the companies in cases when the open market cannot satisfy given company's immediate needs.	سيتم الاحتفاظ بها احتياطي لشركة و سيتم بيعها مستقبلا عندما تحتاج الشركات لذلك
13% of tokens or 46,800,000 BLK	من التوكنز او 46,800,000 13%
Will be provided to the team, advisors and early contributors. All of the tokens provided to the team and advisors will vest over 24 months with a 3-month cliff.	ستكون من اجل الفريق و المستشارين و المشاركين جميع التوكيلات الخاصه بالدين سيتم الاحتفاظ بها لمدة 24 شهر على الاق
4% of tokens or 14,400,000 BLK	من التوكنز او 14,400,000 4%
Will be disseminated to the community and partners as part of the bounty program, referral programs, community events and partnerships.	يتم توزيعها على المجتمع و الحمله الترويجيه وبرنامج الاحاله الخاص و الاحداث المجتمعيه

Team	الفريق
CEO New York, NY / Moscow, Russia Experienced technical and product executive.	المدير العام نيويورك , موسكو متخصص تقني
Blockchain Engineer Barcelona, Spain Talented full-stack software engineer working with Ethereum ecosystem.	مهندس بلوكتشين برشلونة , اسبانيا يعمل لدى منظمه الإيثريوم
CMO Youngstown, OH Experienced Marketing Executive.	العضو المنتدب يوجستون خبره في مجال الدعايا
Data Scientist Denver, CO Cofounder of Optfit, a machine learning engineering firm.	عالم بيانات دينوفر المؤسس ل Optlift وهي شركة هندسيه
Frontend Engineer Moscow, Russia Front-end engineer with a passion for blockchain and cryptocurrency.	مهندس عام موسكو , روسيا مهندس اتصالات يهتم بالبلوكتشين والعملات الإلكترونية
UX Designer Moscow, Russia Worked with complicated e-commerce and service projects.	مصمم UX موسكو , روسيا عمل لدى شركات اقتصاديه معقده
Want to work with us?	تريد العمل معنا؟
Write us.	قدم طلبك
Advisory Team	الفريق الإستشاري
MD at Gett, a global rideshare company and a prominent gig economy participant (over \$600MM raised).	MD and Gett وهي شركة اقتصاد عالميه تتعدى ارباحها 600 مليون دولار
Editor in chief at the ICO Crowd, the world's first publication for the ICO industry, founder & CEO at BlockchainLab. Advisor with ICON, LAToken and Lydian. Companies advised raised over \$80M in ICOs and have market cap of over \$3.4B.	رئيس التحرير في حشد الإيكو ، أول منشور في العالم لصناعة الإيكو، مؤسس والرئيس التنفيذي لشركة بلوكتشين لاب. مستشار مع إيكون، لاتوكين و ليديان. الشركات التي عملت تحت استشارته ربحت مايعادل 80 مليون وحقت راس مال 3.4 مليار دولار

Do you want to become our adviser?	هل تريد ان تصبح استشاري لنا؟
Telecommunications engineer (Nokia, Siemens, Ericsson, ZTE) and blockchain lawyer (JD from RMIT University). Advisor for ETHLend (over \$17M raised, over \$170M market cap) and Sapient.	مهندس اتصالات لدى نوكيا وسيمينس و ZTE وهو ايضا محامي البلوكتشين (JD من جامعه RMIT) وهو مستشار لإيثريومليند (حققت 17 مليون في البيع و 170 مليون راس مال) و سباين
Founder at Blockchain Science and a technology pioneer. Advisor with Dogezer, PerksCoin, Transcodium and Ankorus. Companies advised raised over \$15M in ICOs, with most of them still running.	المؤسس لمحطه علوم البلوكتشين , وايضا مستشار ل DOGezer , perkscoin , transcodium and Ankorus الشركات التي عمل معها حققت ارباح بما يعادل 15 مليون دولار في مراحل الإيكو ومعظمه لايزال يعمل
Subscribe for updates	الإشتراك ليصلك اخر الاخبار
Privacy Policy	سياسه الخصوصيه
Terms of Service	شروط الخدمه